
 

  
                                      Protokoll Regionstyremøte 2023 - 2026 

 
 

Regionstyremøte Nr. 3/23-26 
9.-10.september i forbindelse med Landsturneringen på Lillehammer 

Tilstede: 
Gro Gulliksen 
Tom Sørensen 
Truls Gundersen 
Emma Charlotte Talleivsen Raflund 
Håvard Gjeldokk 
Kenneth Kåsin 
Alexander Christiansen (deltok på Teams) 
Ole Kristian Strøm 
 
Forfall: 
Marianne Lutro 
  
 
 
Saksoversikt:  
15/23-26 Referater og protokoller  
16/23-26 Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand  
17/23-26 Veileder inhabilitet  
18/23-26 Økonomi  
19/23-26 «X-serien»  
20/23-26 Handlingsplanen  
21/23-26 Dialogmøter  
22/23-26    Klima og miljø  
23/23-26 Engasjementet for konferanser og samlinger  
24/23-26 Eventuelt  
 
 
 
Sak 15/23-26 
Referater og protokoller 
Styret vedtok godkjente protokollen tilhørende styremøte nr.2. 
 
 

 
 

Vedtak: Protokollen til styremøte nr.2 ble godkjent. 
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Sak 16/23-26 
Rapporter fra administrasjonen/Rikets tilstand 
Spillerutvikling:  

• Det er gjennomført et av to trenermøter vedr spillerutvikling. 121 
personer har gjennomført pr i dag.   
• I disse dager rulles spillerutviklingen i gang.  

Rekruttering:  
• Kast ballen – gjennomført møter med skoler. Neste ut er klubber.  
• 60 skoler er med på kastballen i Region Sør  
• Administrasjonen har ut fra tall prioritert hvilke klubber/områder vi 
skal hjelpe ekstra med rekruttering. Admin er i gang å booke 
skolebesøk og bistå disse.   
• Serieavd har sendt ut påmelding og info til skoleturneringer.   

Dommer:   
• Gjennomført dommermøter og det settes opp to oppsamlingsheat.   
• Dommerkontaktmøter er satt opp i oktober   
• Administrasjonen er gang med å sette opp kurs Dommer 
barnehåndball og Dommer 1 etter behov/etterspørsel   

Trener:   
• Trener 2: Trener 2 løpet har oppstart i september   
• Trener 1: Arbeides med, og det settes opp etter behov/etterspørsel   
• Innføringskurs: Arbeides med, og det settes opp etter 
behov/etterspørsel  
• Trenermøter:  

o 6-10 år 173 trenere deltok 
o 11-12 år 130 trenere deltok 

Inkludering:   
• Administrasjonen har gjennomført oppstartsmøte med alle 
klubbene  
• Det blir en ekstra serierunde i år, etter ønske fra klubbene.   

Klubb:   
• Ferdig sertifisert klubb nivå 1: 1 klubb - Teie HK  
• Signerte avtaler nivå 1: 4 klubber - ROS, Sandar, Halsen, HK72-
Sande  
• I prosess: 9 klubber - Åmot, Nesbyen, Hokksund, Nesjar, Stokke, 
Ulefoss, HEI, Notodden og Gulset  
• Satt opp to runder med klubbmøter på Teams «velkommen til ny 
sesong».  
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Barnehåndball:  

• Den største økningen av lag er i 6-8 årsklassene.  
• Antall påmeldte pr sesong på septemberturneringen: 

September  
18-19  19-20  20-21  21-22  22-23  23-24  
297  293  272  274  283  311  

 
Etter sommeren har seksjon organisasjon jobbet med å få seriene klare for 
sesongstart. Det har vært endringer av nivå, nye lag, trekkinger og omgjøring av 
serie fra dobbel til trippel og motsatt. Vi har behandlet 897 elektroniske 
omberamminger, og behandlet alle søknader om sammensatte lag (41) og 
dispensasjoner (56). Vi har gjennomført første trekning i Region Sør Cup, hvor vi 
har rekordpåmelding (sett bort fra 2019/20 hvor 12-årsklassen var med)  
 
I tiden framover er det skoleturneringer, Lerøy og NM Junior, samt å komme i 
gang med seriene og litt mer vanlig drift med f.eks lisenskontroller. De første 
kampene i Region Sør Cup spilles fra søndag 10.september og utover.  
 
 

 
 
Sak 17/23-26 
Veileder inhabilitet 
Styret har satt seg godt inn i veilederen til Norges Idrettsforbunds lov §2-8 om 
inhabilitet. Styret hadde en god avklaring og en felles forståelse av innholdet i 
veilederen. 
Veilederen ble godkjent med dens innhold. 
Styret og administrasjonen utarbeider et habilitetsregister med oversikt over den 
enkeltes, og dens nære relasjoners, roller og verv i håndballen.  
 

 
 
 

Vedtak: Veilederen til Norges Idrettsforbunds lov §2-8 om inhabilitet ble 
vedtatt med dens innhold.  
Styret og administrasjonen utarbeider et habilitetsregister med oversikt over 
den enkeltes, og dens nære relasjoners, roller og verv i håndballen. 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 18/23-26 
Økonomi  
Halvårsregnskapet ble gjennomgått, med et noe mer positivt resultat enn budsjettert. 
 

Sak 19/23-26  
«X-serien» 

Målet til forslagsstiller Ramnes til Regionstinget 2023, er at en X-serie er flere 
spillere på flere lag, med flere klubber, lengere. 
Etter en utredning vil det helt sikkert komme flere innspill. Men punkt 1 skal 
være alle de voksenes grunnleggende felles utgangspunkt for å lede lag i X-
serien. 
Punkt 1 i forslaget: 

1 Trenerne skal inngå en «Gentelmans agreement». Kamper skal vinnes, men i 
ingen kamper skal et lag overkjøre det andre laget. Dette har treneren det 
soleklare ansvaret for i en X-serie. En ideel kamputvikling er jevnhet, tevling 
og likebyrdighet.  

Til dette forslaget hadde Regionstyret følgende forslag: 
Regionstyret støtter både intensjonen og ser det problemet som forslaget er tenkt 
å løse. Ujevne kamper imellom to lag kan lett oppfattes som unfair for det laget 
som taper stort. Det kan skape en mindre motivasjon til å fortsette som 
håndballspiller. Regionstyret ser også utfordringen med å lage en slik serie med 
så mange begrensninger. Det kan føre til at det er svært få lag som ønsker å delta. 
Regionstyret ønsker en diskusjon på tinget for å få frem flere synspunkter på 
området.  
Regionstyret foreslår at det settes ned et utvalg for å utrede om Region Sør har 
mulighet til å etablere et tilbud om en X-serie. Utvalget skal bestå av personer fra 
administrasjonen, regionstyret, og noen klubber. Ramnes bør være en av disse 
klubbene. Regionstyret fastsetter mandatet for dette utvalget, og resultatet fra 
utvalget skal være ferdig til 01.02.2024. 
 
Regionstyrets forslag ble vedtatt på tinget. 
 
Regionstyret setter sammen et utvalg bestående av: 
Styremedlem Kenneth Kåsin som leder av utvalget, styremedlem Marianne 
Lutro, 2 personer fra klubber, 1 person fra forslagsstiller Ramnes, 1 fra 
ungdomsrådet og 1-2 personer fra administrasjonen. 
 

 
Vedtak: Til etterretning. 

Vedtak: Halvårsregnskapet ble godkjent. 
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Sak 20/23-26 
Handlingsplanen 
Styret har satt seg godt inn i den ting vedtatte Handlingsplan og dens 
målsettinger.  
Styret ønsker å bidra på, blant annet, følgende områder: 
Rullestolhåndball – Truls 
Søkbare midler – Marianne og Kenneth 
Tilrettelagt Håndball (TH) – Emma 
Økonomi som barriære – Tom 
Anlegg – Håvard 
 
Styret ønsker også informasjon fra dommeradministrasjonen om 
dommerarbeidet, og spesifikt om dommerarbeidet i ytterkantene av regionen. 
Styret ønsker også info om rekrutteringsarbeidet som blir gjort, samt andre 
områder som er aktuelle for å bidra administrasjonen. 
 

 
 
 
 
Sak 21/23-26  
Dialogmøter  
Vi har vært i Dialogmøter med alle klubbene i regionen og vi planlegger å 
videreføre disse positive møteplassene også denne sesongen.  
Administrasjonen utarbeider et forslag til møteplan, gjør avtaler om møtested, 
innkallinger, samt innhold for møtene. 
 
Følgende to møter er planlagt og følgende styremedlemmer stiller på møtene: 
  Tirsdag 14/11 kl 19:00-21:00 i Lystlunden Arena/Horten – Klubber: Falk, Borre, 
Hof, Holmestrand, HK- 72 Sande  Fra regionstyret: Kenneth og Gro 
  Mandag 20/11 kl 19:00-21:00 i Notoddenhallen - Klubber: Skade, Skarphedin, 
Ulefoss, Notodden, Rjukan og Seljord Fra regionstyret: Truls og Marianne 
 
 

 

 
 

Vedtak: Til etterretning 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 22/23-26  
Klima og miljø 

Styret hadde en god diskusjon og mange gode innspill/forslag på hvordan vi 
ønsker å etterleve disse viktige bærekrafts målene. 
Flere forslag ble spilt inn, som vi tar med oss i det videre arbeidet og her er noen 
av dem: 

- Oppfordre til å spille to kamper når man reiser langt til 
bortekamper.   

- Ta kontakt med lokal klubb ved evt overnatting 
- Gjenbruk av drakter, utstyr, sko, klær, osv 
- Byttekvelder 
- Samleside om gode tiltak, tips og ideer. 
- Informasjon om lokale tiltak til besøkende lag 
- Bring- og Lerøyreiser 
- Gi bort overskuddet av mat fra arrangementer til veldedige 

organisasjoner. 
- Søppel- og avfallshåndtering på arrangementer og i haller. 

 

 
 
Sak 23/23-26  
Engasjementet for konferanser og samlinger   
Flere gode forslag ble spilt inn for at vi skal få med oss flere når vi inviterer til 
f.eks. Regionsting eller Temakonferanse. Viktig er det å ha med spennende 
forelesere i programmet. 
 

 
 
Sak 24/23-26 
Eventuelt 
Tom Sørensen informerte fra arbeidet i forbindelse med utvalget som jobber med 
økonomi som barriere. 
 
Temakonferansen foreslås gjennomført i februar/mars 2024. Temaer kan være: 

- Klubbsamarbeid, prestasjonsklubb/partnerklubb. 
- Presentere serietilbudet for neste sesong 
- Spillerflyt 
- Øvrige planlagte tilbud og tiltak. 

Vedtak: Til etterretning. 

Vedtak: Til etterretning. 
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Neste styremøter er: 
Mandag 16.oktober på Teams 
17.-18.november – sted ikke bestemt 
Mandag 11.desember på Teams 
 

 
 
Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Til etterretning 
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